

## Contents

### volume 15, Issue 1, June 2018

الباحث / الباحثون	عنوان البحث	رقم الصفحة
Abdulrahim Abdulla Bahashwan Ahmed Mubarak daakeek Husain Saeed Alghasali	Fatal Dengue Cases in Mukalla - Hadhramout : Causes and Alarming Signals	1
Jamal Omer Bahabara Wadea Saeed Bin Ghout	Color Doppler Ultrasonographic Evaluation of Varicocele: Best Position and Site for Improving Maximal Vein Diameter Measurement	11
Abdulkhaleq Ayedh Bin Nuhaid Wadea Saeed Bin Ghouth	Case Report Intramedullary Epidermoid Cyst: A rare Intraspinal Tumor	19
Rasheed Mohammed Bamekhlah Hussain Saeed Alghazali	Prevalence of Metabolic Syndrome among Hypertensive Patients in Hadhramout, Republic of Yemen	25
Abdulla Saleh Alyamani Fauzia Faraj Bamatraf	Prevalence and Seasonality of Acute Appendicitis Among Patients Registered at Ibn- Sina General Hospital in Al-Mukalla, Yemen	33
Ahmed Salem Bataher	Rehabilitation of Rangeland and The Possibility of Productivity Improvement in Wadi Al-khun (Hadhramout)	41
Mohamed Othman Al-Amodi Ahmed Mbruk Baekabah Saleh Ryes Alsaqir Mohamed Mbruk Easukul Saleh Salem Dahlus	Survey on Red Palm Weevil (Rhynchophorus FerrugineusOlivier, Coleoptera, Curculionidae) on Date Palm in Some Infected Areas in Wadi Hadhramout	51
غزوان عبدالحميد شيخ السوق محمد حسين الجفري	حساب معامل الجريان السطحي السنوي في أودية ساحل حضرموت - اليمن	59
ناديا عبد الساتر قندقجي	اللون في الواجهات المعمارية" واجهات المباني السكنية في وادي حضرموت - اليمن كحالة دراسية"	71
محروس عبدالله باحويرث ياسر سعيد باهرمز	تأثير المستخلص المائي لنبات الشجرة الصفراء Flaveria trinervia في إنبات ونمو بذور البصل (Allium cepa L)	93
مراد محمد كاتجي محمد سعيد بن قديم علوية عبدالله العوض عبد الكريم صابر علي	دراسة ميدانية لمعرفة تركيب الغطاء النباتي في مناطق وادي العين - حضرموت - اليمن	103